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Dnia 20.12.2024r. 

 

Rada Miejska w Kazimierzy Wielkiej 

Radni-Sesja 

Protokół Nr X/2024 

X sesja Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej w dniach 20 grudnia 2024 - 20 grudnia 2024 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej 

Obrady rozpoczęto 20 grudnia 2024 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 11:23 dnia 20 grudnia 2024. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych Rady Miejskiej. 

Obecni: 

Obecni: 

1. Rafał Gabryś 

2. Paweł Kasiak 

3. Piotr Klimczyk 

4. Jerzy Koziara 

5. Iwona Latos 

6. Lucjan Małek 

7. Marcin Michalec 

8. Stanisław Nawrot 

9. Andrzej Nocoń 

10. Stanisław Nowak 

11. Wacław Piwudzki 

12. Jacek Skopowski 

13. Janusz Wątek 

14. Wioletta Wójcik 

15. Marek Zwolański 

  

1. Otwarcie obrad. 

X sesja rozpoczęła się o godzinie 8.00. Otworzyła ją i poprowadziła przewodnicząca Rady Miejskiej – 

Wioletta Wójcik. 

Zebrani na sali obrad przyjęli od Harcerzy z 28. Buskiej Drużyny Wielopoziomowej „Żywioły” Związku 

Harcerstwa Polskiego działającej przy Kazimierskim Ośrodku Kultury światełko betlejemskie. Podharcmistrz 

Ireneusz Górski, wręczając światełko Burmistrzowi Kazimierzy Wielkiej oraz Przewodniczącej Rady 

Miejskiej,  zaznaczył, że przekazuje je „w dobre ręce” , by rozjaśniało wszelkie mroki. 

2. Stwierdzenie kworum. 

 Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że w obradach uczestniczy 14 radnych (przyczyna nieobecności 

radnego Marka Zwolańskiego usprawiedliwia tą nieobecność), zatem podjęte uchwały będą prawomocne.  

Przyczyna nieobecności radnego Marka Zwolańskiego usprawiedliwia tą nieobecność. 
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3. Przyjęcie porządku obrad. 

 Przewodnicząca odczytała proponowany porządek obrad.  

Wniosek Burmistrza Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej: 1) przyjęcie do porządku obrad uchwały  

w sprawie zmiany uchwały (...) w sprawie dokonania wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty; 2) przyjęcie do porządku obrad uchwały w sprawie 

pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących 

z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie do porządku obrad porządku obrad uchwały w sprawie zmiany uchwały (...) w sprawie dokonania 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie do porządku obrad uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 

 Głosowano w sprawie: 
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Przyjęcie porządku obrad (w całości). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 

 

4. Zgłoszenie uwag do treści protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej (Protokół Nr IX z dn. 26.11.2024r.). 

Przewodnicząca przypomniała, że protokół spisany na sesji w dniu 26 listopada 2024 roku, został 

przekazany radnym Rady Miejskiej do wglądu. W związku z tym zwróciła się z zapytaniem, czy radni 

wnoszą uwagi do protokołu Nr IX/2024. Wobec braku, uwag przewodnicząca ogłosiła, że protokół  

Nr IX/2024 z dnia 26.11.2024 r. został przyjęty bez uwag.  

5. Informacja Burmistrza o bieżącej pracy między  sesjami. 

Burmistrz Miasta i Gminy – Adam Bodzioch: w Wojewódzkim Sądzie Administracyjnym w Kielcach odbyła 

się rozprawa w sprawie skargi na uchwałę w sprawie ustalenia użytku ekologicznego. Skarga została 

odrzucona. Ostatnie dni i tygodnie upłynęły głównie nad pracą nad projektem budżetu na 2025 rok.  

Ten projekt będzie procedowany na dzisiejszej sesji. Nieustannie trwa rozeznanie w zakresie naboru 

projektów w 2025 roku. W szczególności nabory na szczeblu wojewódzkim i centralnym. Gmina jest 

zainteresowana pozyskaniem środków na dalsza modernizację/rozbudowę stadiony MLKS „Sparta”. 

Obecnie zaplanowane prace dobiegają końca. Do zrealizowania są jeszcze prace przy ogrodzeniu. 

Zaproponował spotkanie z radnymi w temacie dalszej modernizacji stadionu Sparty. Intencją jest 

spotkanie na stadionie, by ocenić, co jeszcze jest konieczne do wykonania. Perspektywy awansu klubu 

wymagają jeszcze nakładu pracy i finansów. Wczoraj (tj. 19 grudnia 2024 roku) odbyły się obrady OSI ŚU, 

w których gminę Kazimierza Wielka reprezentował Zastępca Burmistrza – Łukasz Maderak.  

6. Informacja Przewodniczących o pracach komisji między sesjami. 

W dni 12.12.2024 roku odbyło się posiedzenie Wspólnych Komisji. Posiedzeniu przewodniczył radny Rafał 

Gabryś, który przedstawił procedowany na tym posiedzeniu porządek obrad. Podczas tego posiedzenia 

pozytywnie zaopiniowano projekt budżetu Gminy Kazimierza Wielka na 2025 rok oraz projekt Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kazimierza Wielka na lata 2025-2042. Radni biorący udział w obradach mieli 

także okazję opiniować projekty uchwał, które będą procedowane na dzisiejszej sesji Rady Miejskiej.  

7. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  dla obszaru 

położonego w obrębie ewidencyjnym Łyczaków. 
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 Burmistrz Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej – Adam Bodzioch: dobiega końca procedowanie uchwały  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  dla obszaru położonego  

w obrębie ewidencyjnym Łyczaków. Autor tego planu – urbanista Łukasz Nitecki – jest obecny na sali 

obrad i zaprezentuje projekt uchwały oraz odpowie na wszelkie pytania w tym zakresie. 

Referuje: urbanista – Łukasz Nitecki: na wstępie nakreślił ramy procedury planistycznej – inicjatywa 

zainicjowana w marcu 2023 roku w dniu dzisiejszym finalizowana jest podjęciem uchwały. Co do zasady, 

prowadzącym postępowanie dotyczące opracowanie planu jest Burmistrz, zatem wszelkie działania, które 

miały miejsce w czasie procedury, odbywały się z ramienia. Burmistrza. Na początku złożono wniosek,  

w ramach którego nie wpłynęły żadne inicjatywy dotyczące wskazanego terenu. Opiniowano projekt planu 

w ramach którego otrzymaliśmy komplet pozytywnych opinii od organów zewnętrznych. Odbyło się także 

wyłożenie do publicznego wglądu, w ramach którego złożono trzy uwagi, trzy zastrzeżenia dotyczące planu 

miejscowego, które w pierwszej kolejności rozpatruje Burmistrz jako prowadzący (tzn.: bierze je pod 

uwagę lub je odrzuca). W tym przypadku wszystkie trzy uwagi zostały odrzucone przez Burmistrza. Uwagi 

nieuwzględnione przez Burmistrza podlegają rozstrzygnięciu przez Radę Miejską przed przyjęciem planu 

miejscowego. Uwag jest trzy lecz mówimy o siedmiu głosowaniach, ponieważ dwie z uwag  

są wieloczęściowe. Odrzucenie wszystkich uwag skutkuje tym, że na dzisiejszej sesji może zostać przyjęta 

uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu. Przyjęcie którejś z uwag skutkuje tym, że projekt uchwały 

musi zostać zdjęty z porządku obrad, by móc do tego projektu wprowadzić zmiany. Przyjęcie części uwag 

powoduje konieczność weryfikacji ustaleń projektu uchwały. Miejscowy plan zagospodarowania nie 

wprowadza nowych elementów. Plan odnosi się do gruntów rolnych dopuszczając elementy zadrzewienia, 

zakrzewienia oraz wszelkie inne formy, które są związane z rolnictwem. Oprócz tego w uchwale 

uwzględniono trzy tereny, które odnoszą się do zabudowy zagrodowej.  

Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej – Łukasz Maderak: poinformował, że wpłynęła 

skarga na uchwałę w sprawie uchwalenia użytku ekologicznego. Z ramienia Burmistrza w Wojewódzkim 

Sądzie Administracyjnym uchwały broniła Z-ca Burmistrza oraz mecenas Magdalena Gajda-Okopień. 

Skarga została oddalona, zatem użytek ekologiczny jest nadal obowiązujący.  

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  dla obszaru 

położonego w obrębie ewidencyjnym Łyczaków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 
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Głosowano w sprawie: 

Uwaga 1 A (Uwzględnienie możliwości rekultywacji terenu) 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 

 Przewodnicząca ogłosiła, że uwaga 1A została odrzucona.  

Głosowano w sprawie: 

Uwaga 1 B (przeznaczenie rozpatrywanych nieruchomości na usługi turystyki z dopuszczeniem usług 

zdrowia oraz rekreacji i sportu) 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 

Przewodnicząca ogłosiła, że uwaga 1B została odrzucona.  

Głosowano w sprawie: 

Uwaga 1 C (dopuszczenie możliwości realizacji obiektów i urządzeń związanych z produkcją energii 

odnawialnej - instalacji fotowoltaicznej z magazynem energii) 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (14) 
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Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 

Przewodnicząca ogłosiła, że uwaga 1C została odrzucona.  

Głosowano w sprawie: 

Uwaga 2 A (uwzględnienie możliwości rekultywacji terenu) 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 

Przewodnicząca ogłosiła, że uwaga 2 A została odrzucona.  

Głosowano w sprawie: 

Uwaga 2 B (przeznaczenie rozpatrywanych nieruchomości na usługi turystyki z dopuszczeniem usług 

zdrowia oraz rekreacji i sportu) 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 

Przewodnicząca ogłosiła, że uwaga 2 B została odrzucona.  

Głosowano w sprawie: 



 

7 

 

Uwaga 2 C (dopuszczenie możliwości realizacji obiektów i urządzeń związanych z produkcją energii 

odnawialnej - instalacje fotowoltaiczne i z magazynem energii) 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 

Przewodnicząca ogłosiła, że uwaga 2 C została odrzucona.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uwaga 3 A (wykazanie informujące, iż zatwierdzenie ustaleń planu spowoduje problemy  

w funkcjonowaniu spółki z uwagi na brak możliwości eksploatacji kopaliny oraz potencjalną utratę wartości 

nieruchomości) 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (13) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Nocoń 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 

Przewodnicząca ogłosiła, że uwaga 3A została odrzucona.  

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  dla obszaru 

położonego w obrębie ewidencyjnym Łyczaków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 

Przewodnicząca, odczytując wyniki głosowania, ogłosiła, że uchwała Nr X/77/2024 w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  dla obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym 

Łyczaków została przyjęta w treści stanowiącej załącznik do protokołu. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej – Adam Bodzioch: podziękował Wysokiej Radzie za podjęcie 

tej uchwały, która została właściwie zainicjowana w 2023 roku.  

8. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Kazimierza Wielka na 2024 rok. 

 Referuje: Skarbnik Miasta i Gminy – Agnieszka Gaik: w budżecie Gminy Kazimierza Wielka na 2024 rok po raz 12 nanoszone są 
zmiany w celu aktualizacji dochodów i wydatków, w związku z realizacją inwestycji i realizacją zadań współfinansowanych ze 
środków UE. Na tym etapie realizacji budżetu konieczne jest wprowadzenie następujących zmian konieczne jest zmniejszenie 

dochodów budżetu gminy o kwotę – 945 299,98 zł w tym m.in. w następujących działach: Informatyka – 
zmniejszenie środków UE  i budżetu państwa na dofinansowanie zadania „Cyberbezpieczny samorząd” – 
846 051,18 zł i przeniesienie na 2025 rok, Bezpieczeństwo publiczne – zmniejszenie 4 140,00 zł wpłaty osób  
z Ukrainy za miejsce zakwaterowania w obiekcie gminnym, Dochody z podatków i opłat – odsetki od 
nieterminowych wpłat podatków – 3 416,20 zł oraz wpłaty za wydawanie duplikatów dokumentów 11,00 zł, 
Rożne rozliczenia – zmniejszenie  98 800,00 zł środki na projekt „Rozświetlamy Polskę”.  

Ponadto zmniejsza się wydatki budżetu gminy o kwotę – 945 299,98 zł w tym m.in. następujących działach: 
Infrastruktura wodociągowa wsi – 30 000,00 zł tj. zmniejszenie „Budowa wodociągu Jakuszowice – Hołdowiec” – 
10 000,00 zł oraz „Budowa sieci wodociągowej w południowej części gminy” – 20 000,00 zł. Infrastruktura 
sanitacyjna wsi – Kanalizacja Podolany. Dział Transport – zmniejszenie środków – 5 747,00 zł w zakresie 
„Przebudowy ulicy Przemysłowej”, zwiększenie 1 689,00 zł „Przebudowa drogi do gruntów w msc. Paśmiechy”, 
Gospodarka mieszkaniowa – korekta  30 000,00 zł zmniejszenie planu nabycia gruntów, zakup usług 18 000,00 zł, 
zmniejszenie planu dotyczącego utworzenia tzw. ogrodów kieszonkowych, Plany zagospodarowania 
przestrzennego – 40 000,00 zł, Informatyka – 846 051,18 zł zmniejszenie planu wydatków bieżących  
i majątkowych i przeniesienie ich do kontynuacji w 2025 roku w ramach Cyberbezpieczny samorząd”, 
Administracja publiczna – korekty wewnętrzne planu zakupu materiałów, usług pozostałych, usług remontowych 
oraz składek na ubezpieczenia społeczne pracowników, zmiany planu wydatków dotyczących jubileuszy w związku 
z wysługą lat. Dział Bezpieczeństwo  publiczne – korekty planu po dochodach i wydatkach 4 140,00 zł w ramach 
pomocy osobom z Ukrainy, Oświata i wychowanie – korekty planu w całym dziale dotyczącym wynagrodzeń 
nauczycieli, pochodnych w związku z potrzebami bieżącymi i prowadzonymi zastępstwami a także potrzebą 
wypłacenia jubileuszy zgodnie z wysługą lat pracy. Korekty planu zakup usług pozostałych w placówkach. Dział  
Pomoc Społeczna – Korekty planu w MGOPS  w zakresie domów pomocy społecznej 21 000,00 zł, zmniejszenie 
planu zasiłki okresowe – 75 000,00 zł, pozostała działalność, działalność ośrodka pomocy zabezpieczenie środków 
na bieżące niezbędne wydatki. Dział Rodzina – wspieranie rodziny - 24 810,00 zł , środki na rodziny zastępcze  
5 400,00 zł, środki na placówki opiekuńczo-wychowawcze  31 550,00 zł., Gospodarka komunalna – projekt 
„Rozświetlamy Polskę” - 138 800,00 zł oraz korekta funduszu sołeckiego Donosy 9 008,88 zł na oświetlenie 
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uliczne. W Rozdziale 90095 zmniejsza się wartość zadania „Budowa wiat śmietnikowych” – 2 940,50 zł. Dział 
Kultura i ochrona dziedzictwa – korekta wydatki bieżące - fundusz sołecki Donosy– 9008,88 zł, zakup energii  
do świetlic 12 000,00 zł oraz korekta planu instytucji Kultury. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Kazimierza Wielka na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, Stanisław Nawrot, 

Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Klimczyk 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że uchwała Nr X/78/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Kazimierza 

Wielka na 2024 rok została przyjęta w treści stanowiącej załącznik do protokołu. 

 

9. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kazimierza Wielka na lata  2024-

2039. 

Referuje Skarbnik Miasta i Gminy – Agnieszka Gaik: w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2039  
dokonuje się urealnienia wartości planu dochodów i wydatków zgodnie z treścią zmienionej uchwały 
budżetowej na 2024 rok. Zmiany dochodów bieżących o 486 701,52 zł i majątkowych  
o  458 598,46 zł. Zmiany wydatków bieżących o – 33 578,32 zł i majątkowych o – 911 721,66 zł. Deficyt nie 
uległ zmianie i pozostaje na tym samym poziomie. Ponadto w Załączniku Nr 2 „Przedsięwzięcia” zmiany 
dotyczyły następujących pozycji: 
Przedsięwzięcia bieżące: „Cyberbezpieczny samorząd – Gmina Kazimierza Wielka” w 2024 roku  
3 124,20 zł, w 2025 roku - 480 004,32 zł oraz w 2026 roku – 6 248,40 zł., „Organizacja publicznego 
transportu zbiorowego na terenie dwóch gmin” w 2024 roku 0,00 zł, w 2025 roku 4 000,00 zł, „Kreowanie 
uzdrowiskowego i turystycznego wizerunku Świętokrzyskich Uzdrowisk” – w 2024 roku 0,00 zł, w 2025 
roku – 334 565,34 zł, 2026 roku – 423 101,33 zł, 
Przedsięwzięcia majątkowe: „Nabycie gruntów przez Gminę Kazimierza Wielka”  w 2024 roku – 45 000,00 
zł, w 2025 roku – 30 000,00 zł, w 2026 roku – 30 000,00 zł., „Budowa sieci wodociągowej pomiędzy 
miejscowościami Jakuszowice - Hołdowiec”  w 2024 roku – 0,00 zł, w 2025 roku 20 000,00 zł, „Budowa 
oświetlenia ulicznego w sołectwach na terenie gminy Kazimierza Wielka” w 2024 roku 136 536,99 zł,  
w 2025 roku – 30 000,00 zł, w 2026 roku 30 000,00 zł, 2027 roku – 50 000,00 zł, „Przebudowa drogi dla 
pieszych w ciągu drogi gminnej nr 329082T ul. Przemysłowa w Kazimierzy Wielkiej” w 2024 roku  - 
501 253,00 zł, „Przebudowa przejść dla pieszych w ciągu drogi gminnej nr 329090T ul. Szkolna  
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w Kazimierzy Wielkiej” w 2024 roku – 498 000,00 zł, „Cyberbezpieczny samorząd – Gmina Kazimierza 
Wielka” w 2025 roku – 359 798,46 zł, „Budowa wiat śmietnikowych” w 2024 roku – 87 059,50 zł. 
Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kazimierza Wielka na lata  2024-

2039. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 

Przewodnicząca posiedzenia, odczytując wyniki głosowania, ogłosiła, że uchwała Nr X/79/2024 w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kazimierza Wielka na lata  2024-2039 została przyjęta 

jednogłośnie w treści stanowiącej załącznik do protokołu.   

10. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kazimierza Wielka na 2025 rok. 

Referuje Burmistrz Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej – Adam Bodzioch: przystępujemy do uchwalenia 

budżetu gminy IX kadencji. Samorząd gminy wykonuje ustawowe zadania własne. Niektóre zadania własne 

(wodociągi i kanalizacje) gmina Kazimierza Wielka realizuje poprzez Związki Międzygminne. Wiele 

inwestycji jest dofinansowanych ze źródeł zewnętrznych. Kolejne zadania to zadania zlecone – wykonuje  

je MGOPS. To szeroki zakres zadań. Niektóre są dofinansowane w 100%, inne w mniejszym procencie. 

Kolejne zadania, to zadania powierzone przez administrację rządową (np. wykonanie dowodów, praca 

USC). Kolejne zadania to te, która gmina realizuje z innymi podmiotami: gminami (w tej kadencji z gminą 

Czarnocin organizowany jest transport zbiorowy). Znaczącym wydatkiem są środki z funduszu sołeckiego. 

W tym punkcie Burmistrz zaapelował o rozwagę w inwestycjach w zakresie funduszu sołeckiego. 

Przypomniał, że praktykowane będzie ostrożne wydawanie środków w pierwszym półroczu, zatem 

realizacja funduszu sołeckiego rozpocznie się w drugim półroczu. Przed gminą podjęcie decyzji o dalszym 

przeznaczeniu budynku po byłym gimnazjum. Gmina prowadzi przedszkole samorządowe oraz przekazuje 

środki na dwa przedszkola prywatne. Prowadzony jest także żłobek, w którym wykorzystuje się dotację 

„Aktywnie w żłobku”. Gmina jest udziałowcem Kazimierskiego Ośrodka Sportowego, w którym  

z pozyskanych środków (2 mln. zł.) z Polskiego Ładu przygotowuje się zakład przyrodoleczniczy. 

Zakończenie inwestycji zaplanowano na czerwiec 2025 roku. Gmina współfinansuje dom Senior+  

w Gorzkowie. Rok 2025 nie będzie obfitował w nowe inwestycje. W budżecie na 2025 rok ustala się 

dochody w łącznej kwocie 94 038 869,50 zł. Deficyt budżetu to 301 628,41 zł. Budżet na 2025 rok jest – 

zdaniem Burmistrza – trudny lecz, jak dodał, każde wydawanie publicznych pieniędzy jest trudne  

i odpowiedzialne. Burmistrz podziękował w szczególności Pani Skarbnik i wydziałowi finansowemu  

za ogrom pracy włożony w przygotowanie budżetu. 
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Referuje Skarbnik Miasta i Gminy: podziękowała za wsparcie w przygotowanie budżetu. Projekt został 

przedstawiony do 15 listopada Regionalnej Izbie Obrachunkowej i Radzie Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej. 

Projekt odbiega od ostatecznej wersji, ponieważ nadal jest realizowany budżet 2024 i te dwa budżety 

muszą się ze sobą łączyć. Część zadań inwestycyjnych jest komentowanych z lat poprzednich. O wielu 

przedsięwzięciach nie było wiadomo na etapie projektowania budżetu na 2025 rok,  

np. cyberbezpieczeństwo, transport zbiorowy i inne. Pani Skarbnik przedstawiła zadania inwestycyjne na 

2025 rok. Pani Skarbnik omawiając budżet poinformowała o zmianach finansowania samorządów. W roku 

2025 gmina otrzyma jedna subwencję ogólną – dotychczas było ich wiele. Zmieniają się udziały w podatku 

PIT i CIT. Szczegółowe informacje były podawane radnym Rady Miejskiej na posiedzeniu Wspólnych 

Komisji. W uchwale budżetowej na 2025 rok ustala się także dochody budżetu gminy w łącznej wysokości  

94 038 869,50 zł, z tego: dochody bieżące to 86 497 509,73 zł i dochody majątkowe 7 541 359,77 zł.  

Deficyt opiewa na wartość 301 628,41 zł.  

Burmistrz MiG: podkreślił znaczenie dochodów – aby wydać, trzeba mieć. Duże znaczenie mają dochody  

z PIT-ów i CIT-ów. Dochody z PIT-ów idą tam, gdzie mieszka płatnik. Dbanie o dochody gminy, to trudny 

temat i duża odpowiedzialność. Padła propozycja od sołtysów, by dietę, która wynosi 300 zł. podnieść  

do 500 zł. To duża kwota do wygospodarowania ale proponuje się podwyżkę do kwoty 400 zł.  

Radny Wacław Piwudzki: nawiązał do zaciągniętych kredytów i pożyczek. Dużą kwotę stanowi obsługa 

długu.  

Skarbnik MiG: Gmina spłaca raty kredytowe i odsetki. Przypomniała, że zadłużenie będzie spłacane aż do 

2040 roku 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kazimierza Wielka na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 

Przewodnicząca ogłosiła, że uchwała Nr X/80/2024 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kazimierza 

Wielka na 2025 rok została przyjęta jednogłośnie w treści stanowiącej załącznik do protokołu.  

11. Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kazimierza Wielka na lata 2025-2040. 

Referuje Skarbnik Miasta i Gminy – Agnieszka Gaik: omówiony wcześniej budżet znajduje swe 

odzwierciedlenie w 2025 roku. Wieloletnia Prognoza Finansowa została przekazana do Regionalnej Izby 
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Obrachunkowej w Kielcach i do Rady Miejskiej. WPF była przedmiotem pozytywnej opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Projekt został zaopiniowany pozytywnie.  

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kazimierza Wielka na lata 2025-2040. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Nocoń 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 

Przewodnicząca posiedzenia stwierdziła, że uchwała Nr X/81/2024 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kazimierza Wielka na lata 2025-2040 została przyjęta w treści stanowiącej załącznik  

do protokołu.  

12. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr V/32/2024 Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej z dnia 31 lipca 

2024 r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Centrum Usług Społecznych poprzez przekształcenie 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kazimierzy Wielkiej w Centrum Usług Społecznych  

w Kazimierzy Wielkiej oraz nadania statutu. 

Zastępca Burmistrza MiG – Łukasz Maderak: istnieje potrzeba wycofania z obiegu prawnego uchwały 

podjętej w dniu 31 lipca 2024 roku. Przyczyną takiej decyzji jest przesunięcie naboru wniosków  

na utworzenie CUS-u na przyszły rok. Pula pieniędzy przeznaczonych na ten rok została wyczerpana. 

Gdyby ta uchwała pozostała w obiegu prawnym, wówczas w nowym roku nie można by było przystąpić  

do naboru wniosków. Zatem – jak podkreślił Burmistrz – podjęcie uchwały w sprawie uchylenia 

poprzedniej uchwały jest zasadne.  

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr V/32/2024 Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej z dnia 31 lipca 

2024 r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Centrum Usług Społecznych poprzez przekształcenie 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kazimierzy Wielkiej w Centrum Usług Społecznych  

w Kazimierzy Wielkiej oraz nadania statutu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Nocoń 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że uchwała Nr X/82/2024 w sprawie uchylenia uchwały  

Nr V/32/2024 Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej z dnia 31 lipca 2024 r. w sprawie utworzenia jednostki 

budżetowej Centrum Usług Społecznych poprzez przekształcenie Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Kazimierzy Wielkiej w Centrum Usług Społecznych w Kazimierzy Wielkiej oraz nadania 

statutu została przyjęta w treści stanowiącej załącznik do protokołu. 

13. Uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Kazimierza Wielka 

położonej w obrębie Słonowice. 

Referuje Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Rolnictwa – Maria Szot: przedmiotem uchwały jest wyrażenie 

zgody na bezprzetargowe zbycie nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 1113/1 stanowiącej, 

według ewidencji gruntów, grunty rolne zabudowane, będącej własnością Gminy Kazimierza Wielka 

położonej w obrębie Słonowice. Zgodnie ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego uchwalonego Uchwałą Nr LIV/421/2022 Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej, wskazana 

wyżej działka obejmuje „tereny zabudowy wielofunkcyjnej zagrodowej lub/i mieszkaniowej jednorodzinnej 

z usługami podstawowymi”.  W dniu 29.01.2024 roku właściciel nieruchomości przyległej oznaczonej 

numerami ewidencyjnymi 1111 oraz 1112 zwrócił się z prośbą do Burmistrza Miasta i Gminy w Kazimierzy 

Wielkiej o możliwość nabycia gruntu z działki oznaczonej numerem ewidencyjnym 1113. Część tej działki 

jest zabudowana urządzeniami wodnymi należącymi do Związku Międzygminnego „NIDZICA”, w związku  

z tym w dniu 21.02.2024 roku, wystosowano pismo do Związku Międzygminnego, z prośbą o zajęcie 

stanowiska w sprawie sprzedaży, na które nie została udzielona odpowiedź, w dniu 09.04.2024 roku, 

ponowiono pismo z prośbą o zajęcie stanowiska w sprawie sprzedaży tejże nieruchomości, jednak również 

nie została udzielona odpowiedź. Z kolei wykonany został geodezyjny podział polegający na wydzieleniu  

z w/w nieruchomości ogrodzonego gruntu zabudowanego urządzeniami należącymi do Związku 

Międzygminnego „NIDZICA”. Natomiast pozostała część tj. działka 1113/1 ma zostać przeznaczona  

do sprzedaży w trybie bezprzetargowym, w celu poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości 

sąsiedniej, na rzecz właściciela działek przyległych. Przedmiotowa działka zgodnie z ustawą z dnia 27 

marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, ze względu na wielkość i cechy 

geometryczne  nie spełnia wymogów realizacji obiektów budowlanych, tym samym nie może być 

zagospodarowana jako odrębna nieruchomość.  

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Kazimierza Wielka 

położonej w obrębie Słonowice. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 

Przewodnicząca posiedzenia stwierdziła, że uchwała Nr X/83/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Kazimierza Wielka położonej w obrębie Słonowice została przyjęta 

w treści stanowiącej załącznik do protokołu.  

14. Uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Kazimierza Wielka 

położonej w obrębie Zysławice. 

Referuje Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Rolnictwa – Maria Szot: przedmiotem uchwały jest wyrażenie 

zgody na zbycie nieruchomości będącej własnością Gminy Kazimierza Wielka, położonej w obrębie 

Zysławice, oznaczonej numerem ewidencyjnym 202/4 o pow. 0,1849 ha. Działka obecnie stanowi zasób 

Gminy, nie jest użytkowana i może zostać zbyta. Według ewidencji gruntów i budynków działka oznaczona 

numerem 202/4 stanowi użytki Ps – pastwiska trwałe oraz N – nieużytki. Zgodnie ze studium 

uwarunkowań i zagospodarowania przestrzennego działka oznaczona numerem ewidencyjnym 202/4 

położona w Zysławicach stanowi teren pozostałych gruntów rolnych, częściowo przeznaczenie „tereny 

zabudowy wielofunkcyjnej (zagrodowej lub/i mieszkaniowej jednorodzinnej) z usługami podstawowymi”. 

Przez obszar działki przebiegają „hydroizobaty wód podziemnych na głębokości 2,0 m p.p.t.”. Działka 

oznaczona numerem ewidencyjnym 202 położona w Zysławicach w dniu 28 października 2015 roku 

została przeznaczona do sprzedaży, uchwałą Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej nr XVIII/124/2015.   

W związku z brakiem zainteresowanych osób ogłoszone przetargi zakończyły się wynikami negatywnymi. 

W dniu 18.03.2024 roku do Urzędu Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej wpłynął wniosek dotyczący 

wyrażenia zgody na postawienie pamiątkowego krzyża na przedmiotowej nieruchomości. W związku z tym 

został wykonany podział geodezyjny i wydzielona część niezbędna do umiejscowienia tego krzyża, 

natomiast w wyniku podziału wydzielono również dwie nieruchomości oznaczone numerami 

ewidencyjnymi 202/1 oraz 202/3 z przeznaczeniem pod poszerzenie istniejących dróg. Pozostała część, 

która nie jest użytkowana może zostać przeznaczona do sprzedaży.   

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Kazimierza Wielka 

położonej w obrębie Zysławice. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 

Przewodnicząca posiedzenia stwierdziła, że uchwała Nr X/84/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Kazimierza Wielka położonej w obrębie Zysławice została przyjęta 

jednogłośnie w treści, która stanowi załącznik do protokołu.  

15. Uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność Gminy Kazimierza 

Wielka położonej w obrębie Kazimierza Wielka oraz zwolnienia z obowiązku sprzedaży nieruchomości  

w drodze przetargu. 

Referuje Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Rolnictwa – Maria Szot:  przedmiotem uchwały jest wyrażenie 

zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej oznaczonej numerem ewidencyjnym 395/23, będącej 

własnością Gminy Kazimierza Wielka, położonej w obrębie Kazimierza Wielka. Zgodnie ze zmianą 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego miasta Kazimierza Wielka uchwalonego Uchwałą 

Nr XXVI/196/2020 Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej, wskazana wyżej działka położona jest na obszarze 

oznaczonym symbolem U.22 – teren zabudowy usługowej. Ponadto działka leży w granicy strefy ochrony 

uzdrowiskowej B, granicy obszaru i terenu górniczego oraz w strefie ochrony zabytków archeologicznych. 

Działka leży w potencjalnej przestrzeni publicznej. Dzierżawca działki będącej przedmiotem uchwały 

wystąpił do Burmistrza Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej z wnioskiem o wyrażenie zgody na zakup tej 

nieruchomości. Dnia 18.01.2024 roku został wykonany geodezyjny podział polegający na wydzieleniu  

z działki oznaczonej numerem ewidencyjnym 395/16 gruntu niezbędnego do prawidłowego korzystania  

z budynku będącego własnością dzierżawcy.  

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność Gminy Kazimierza 

Wielka położonej w obrębie Kazimierza Wielka oraz zwolnienia z obowiązku sprzedaży nieruchomości  

w drodze przetargu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 

Przewodnicząca posiedzenia stwierdziła, że uchwała Nr X/85/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

zabudowanej stanowiącej własność Gminy Kazimierza Wielka położonej w obrębie Kazimierza Wielka  

oraz zwolnienia z obowiązku sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu została przyjęta jednogłośnie  

w treści stanowiącej załącznik do protokołu. 

16. Uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości oznaczonych numerami ewidencyjnymi 693.2, 
671.10, 671.9, 890.2  położonych  w obrębie Gabułtów. 

Referuje Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Rolnictwa – Maria Szot:   Spółka dla Zagospodarowania 
Wspólnoty Gruntowej we wsi Gabułtów pismem z dnia 20.03.2024 roku wyraziła chęć przekazania części 
gruntów należących do Wspólnoty na rzecz Gminy Kazimierza Wielka. Ponadto zgodnie z Aktem 
Notarialnym Repertorium z dnia 12.09.2024 roku, podjęta została Uchwała Nr 3 Nadzwyczajnego 
Ogólnego Zebrania Członków Spółki dla zagospodarowania Wspólnoty Gruntowej we wsi Gabułtów Gmina 
Kazimierza Wielka w sprawie wyrażenia zgody na zbycie działek 693/2, 671/10, 671/9, 890/2. 
Upoważniony geodeta wykonał podział geodezyjny działek o numerach ewidencyjnych 671/7, w wyniku 
którego powstały działki numer 678/8, 678/9, 671/10, 671/11, 671/12, 671/13, 671/14, oraz działki numer 
890 w wyniku którego powstały nowe działki numer 890/1, 890/2, 890/3. Działki oznaczone numerami 
ewidencyjnymi: 

 693/2 o pow. 0,0781 ha stanowiąca grunt zabudowany budynkiem OSP, 

 671/10 o pow. 0,5984 ha stanowiąca grunt zabudowany budynkiem świetlicy, 

 671/9 o pow. 0,3706 ha oraz 890/2 o pow. 0,0218 ha niezabudowane przeznaczone pod budowę 
drogi zostaną przekazane nieodpłatnie na rzecz Gminy Kazimierza Wielka.  

Do zadań własnych Gminy zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku zgodnie  
z art. 7 należy zarówno utrzymanie gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej w tym remizy  
i świetlicy, służącej mieszkańcom i lokalnej społeczności poprawiając dostęp do działań wspierających 
aktywność obywatelską, jak i budowa i utrzymanie dróg, dlatego zasadnym jest nabycie ww. działek wraz  
z budynkami.  
Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości oznaczonych numerami ewidencyjnymi 693.2, 
671.10, 671.9, 890.2  położonych  w obrębie Gabułtów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 
Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 
Wioletta Wójcik 
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NIEOBECNI (1) 
Marek Zwolański 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że uchwała Nr X/86/2024 w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości oznaczonych numerami ewidencyjnymi 693.2, 671.10, 671.9, 890.2  położonych  w obrębie 

Gabułtów została przyjęta jednogłośnie. Treść uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 5 lat. 

Referuje Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Rolnictwa – Maria Szot:  przedmiotem uchwały  

jest wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu o powierzchni 20m² z działki  

o numerze ewidencyjnym 8 położonej w Kazimierzy Wielkiej przy ulicy Przemysłowej, przeznaczonego 

pod garaż blaszany, oznaczony numerem porządkowym 46 z dotychczasowym dzierżawcą, na okres  

do 5 lat. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 5 lat. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że uchwała Nr X/87/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 5 lat została przyjęta jednogłośnie w treści stanowiącej 

załącznik do protokołu.  

18. Uchwała w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 

opiekunami. 

Referuje: Dyrektor ZEAS-u - Marta Dziula: nadzór nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 
opiekunami sprawowane jest na podstawie planu nadzoru przyjętego przez radę gminy w drodze uchwały. 
Plan nadzoru określa kontrolę warunków i jakości sprawowanej opieki w żłobkach i klubach dziecięcych  
oraz przez dziennych opiekunów. Celem nadzoru jest zapewnienie odpowiednich warunków 
gwarantujących dzieciom bezpieczeństwo, opiekę oraz tworzenie warunków do realizacji różnorodnych  
i dostosowanych do wieku form zajęć wspierających rozwój dzieci. 
 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwała w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 

opiekunami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że uchwała Nr X/88/2024 w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad 

żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami została przyjęta jednogłośnie w treści będącej 

załącznikiem do protokołu.  

19. Uchwała w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Referuje: Naczelnik Wydziału GKOŚ - Zbigniew Kołton: na poprzedniej sesji Wysoka Rada pochylała się nad 

analogicznym projektem uchwały, jednak nadzór prawny Regionalnej Izby Obrachunkowej stwierdził 

nieważność uchwały.  Przyczyną nieważności jest zapis, że uchwała podlega publikacji w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego, tymczasem uchwała nie stanowi aktu prawa miejscowego. 

Wobec powyższego usunięto zapis o publikacji.  

  

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 
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Przewodnicząca obrad stwierdziła, że uchwała Nr X/89/2024 w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi została jednogłośnie podjęta w treści stanowiącej załącznik 

do protokołu.  

20. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr IX/66/2024 Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej z dnia 26 

listopada 2024 r. w sprawie  dokonania wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami  

komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty. 

Referuje: Naczelnik Wydziału GKOŚ - Zbigniew Kołton: przedmiotowa uchwała była procedowana na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w dniu 26 listopada 2024 roku. Regionalna Izba Obrachunkowa także w tej 

uchwale wskazała na niefortunny zapis dotyczący kwoty odpłatności za pojemnik o pojemności 1100 l. 

Regionalna Izba Obrachunkowa stwierdziła, że powinno być zastosowane obliczanie proporcjonalne 

wobec wszystkich pojemników, o których mowa w uchwale (tj. 120 l., 240 l. i 1100 l.). W uchwale została 

przyjęta inna forma, lecz po wskazaniu Regionalnej Izby Obrachunkowej wprowadza się obliczanie 

proporcjonalne i , tym samym, wprowadza inną stawkę za odpłatność. Pozostała treść uchwały nie ulega 

zmianie.  

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr IX/66/2024 Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej z dnia 26 

listopada 2024 r. w sprawie  dokonania wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami  

komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Andrzej Nocoń, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, 

Wioletta Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Marek Zwolański 

Przewodnicząca obrad ogłosiła, że uchwała Nr X/90/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr IX/66/2024 Rady 

Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie  dokonania wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami  komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty została przyjęta 

jednogłośnie w treści będącej załącznikiem do protokołu.  

 

19. Sprawy różne, wolne wnioski. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Wójcik: z racji zbliżających się świąt Bożego Narodzenia 

przewodnicząca RM złożyła życzenia zadowolenia i satysfakcji z podejmowanych decyzji oraz spełnienia 

wszystkich marzeń. Pomyślności, pokoju na świecie oraz pełni pozytywnej energii. 
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Burmistrz MiG w Kazimierzy Wielkiej – Adam Bodzioch: dołączył do złożonych życzeń – zdrowych 

spokojnych i radosnych świąt Bożego Narodzenia dla wszystkich mieszkańców i gości. 

Radny Lucjan Małek: podziękował Wysokiej Radzie za podjęcie ważnej dla mieszkańców Gabułowa 

uchwały. Stwierdził, że jego marzeniem było przekazanie świetlicy w poczet mienia gminy Kazimierza 

Wielka. 

Naczelnik Wydziału GKOŚ: przekazał apel prezesa Spółdzielni Mieszkaniowej aby odzież, która nie nadaje 

się do użytku, przywozić na ul. Budzyńską. 

 

20. Zamknięcie obrad. 

 

  

Przewodnicząca stwierdziwszy, że porządek obrad X sesji Rady Miejskiej został zrealizowany, podziękowała 

wszystkim za przybycie i zakończyła posiedzenie o godzinie 11.23. 

  

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej 

  

Przygotował: Katarzyna  Oracz 


